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PROTOKÓT. NR 26/04
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI

KOM ll l{A LIVE J I PORZ'4DKL. PTIBLI CZ t\¡ E G O
W DI{IU 23 sierpniu 2004 roku.

Kornisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczqla
posiedzenie o godzinie l2(x) w skladzie wg listy obecnoéci starrowi4cej zalqcznrk

do niniejszego protokoltr wg nastgpuj4cego porz4dku:
L Informacj a o realizacji programu profilaktyki i rozwiqz\,rvania problernów

alkoholowych.
2. Analiza rnaterialów na sesjE.
3. Sprawy ró2te.

Przervodnicz4cy Komisji p. K. Michalski przywital przybylych radnych otaz
goici: Bunnistrza J. Wo2niaka oraz kierownika ZW|Kp. Z.Lato.

Z racji przybycia Kierownika ZWIK Przewodnicz4cy wnioskowal o jego

wysluchanie. Komisja przychylila sip jednogloSnie do tej propozycji.

Kierownik poinforrnowal, 2e w czerwcu br. skierowal pisrno do Bunnistrza ( do

wiadomoSci pani Przewodnicz4cej) dotycz4ce chgci przeksztalcenia ZWiK w

spólkE prawa handlowego. Zadal pytanie, czy ktoS roztnawial tp. Pacanorvsk4,
poniewaz nie 2yczy sobie, aby ktoS nazywal powaZne pisrno ..Éwistkiern".
Nastqpnie Przewodnicz4cy zapytal, czy Radni maj4 jakieÉ pytania dotycz4ce

wniosków postawionych przez Komisjp Rewizyjn4. PrzewodntczEcy chcial

wiedzieó, kto jest najwigkszyrn dluznikiern ZWIK. Kierownik poinfonnowal, 2e

clrodzi o ZOZiZBMw sumie daje to kwotg 350 tyS zl. Kierownik nie wie jak to

wyegzekwowaó. Przewodnicz4cy zap74al, z czego wedlug kierownika r,vynika

zadltlente ZBM-u. Pan Lato wyjaínll, 2e pan Jach kieruje siQ swoi4 polityk4,

która jest dla niego osobiScie nie zrozutniala, bo dla niego zamiast wykonywaó
remontów za I rnln to bardzie-j zasadne byloby wykonanie ich za 7 50 tyS a resztq
przeznaczyó na zlikwidowanie zadlu 2enia.
Nastppnie przewodnicz4cy chcial wiedzieó czy ptace wptywaj4 na cenQ wody.
Kierownik odpowiedzial,2e owszem wplywaj4 ale nie roztttnie tego calego

szurnu odnoSnie wzrosttt plac, gdyl od 91 roku infl acja wzrosla o 5Iom, to

wynagrodzenie w zakladach wzrosto o 2A% ( to 3l % byli do tylu). Nie rnamy
potrzeby zr¡,alniaó ludzi, a dodatkowo zatrudniliSrny ostatnio 7 pracowników i

wszystkie wskaániki marny powyZej éredniej krajowej. Przewodniczqcy
podkreSlil jednak, ze tabele przedstawione przez ZWIK nie ktami4 i Srednie



wynagrodzerie wynosi ok. 3,5 tyS brutto na osobp (2,5 rnln na7l osób rocznie).

fierÑnik wyjaSnll, ze skoro oporniarowalo siE 1300 osób i niejednokrotnie

frzeba bylo to wykonywaó po 15 lub w soboty to z wszystkimi dodatkarni

sytuacja tak wygl4da. Radna Baraiska stwierdzila, 2e nale2y wprowadziÓ

dwuzmianowy tryb pracy, lesli istnieje taka rnozliwoéÓ i w ten sposób

ograniczyó koszty wynagrodzeú. Przewodniczqcy wskazal równieZ na to, 2e

ludzie nie chc4 sig podl4c zaó do lrowo wybudowanych sieci i to tez powodqe

wzrost kosztów. Kierownik wyjaSnil, ze mipdzy innymi ,dlatego przeksztalcenie

bytoby zasadne, poniewaz spólka prawa handlor,vego nigdy nie pozr'volilaby

sobie {ra to, gdyZ w swoich dzialatiach kierowalaby siQ rachttnkiern

ekonornicznym. Radny Chalupka dodal, 2e l¡tdzie nie zdaj4 sobie sprawy, z

jakirni konslkwencjarni dla zdrowia mo2e wiEzaó sip korzystanie z wlasnej

studni.
Wobec braku dalszych pytai kierownik ZWlKopuócil posiedzenie.

Ad . l
Przewodn iczqcy odczytuje i analizuje ,, Inforrnacjp o realizacji programtl

profilaktyki i rozwiqzywania problemów alkoholowych". Zapytal czy Radni

majA jakies pytania czy uwagr w zwi4zkn ze sprawozdaniem. Radny Bilewicz

zwrócil ¡wagg Kornisji, 2e za dtzo Srodków wgdruje na cele spotlowe itd., a na

to co iest najwaZniejsze brakuje pienipdzy.

Komisja wnioskuje:
,, Naleiy przesun4ó na badania, orzecznictwo lekarskie i profilaktyke

érodki z innych dziedzin'o

Wniosek przeglosowano j ednogloÉnie.

Przewodn iczEcy zwrócil uwagQ takZe na to, 2e bardzo drogie jest stale t4cze w

kafejce internetowej. Jednak Kornisja doszla do wniosku, 2e jest to potrzebne

rniejsce i moZna nawet do niego dokladaÓ.

Radny Bilewicz zwróc1l uwagQ pozostalyln na punkt l0 sprawozdania. Uwa2a,

ze jest to doéó Smieszna sytuacja kiedy My czyli radni finanstrjerny w duzej

czgsci jakieé przedsigwzigcie a podpisuje sig pod tyrn irniennie posel Kiziúska

(podobnie bylo wtedy kiedy finansowalisrny akcjq z Telewizj4 SwigtokrzyskQ).

Burrnistrz stwierdzil, 2e z tego co wie wszyscy sponsorzy byli wymienieni.

Komisja wigcej uwag nie rniala.

Ad.2
Poz6

Sprawozd anie zpracy Burmistrza migdzy sesjarni.



Komisja uwag nie wniosla
Poz.B

Ornówienie wyników kontroli Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacli

w Jpdrzejowie, przeprowadzonej przez KomisjE Rewizyln4'

Komisja uwag nie wniosla
Po*9

Przyj Ecie wniosków pokontrolnych

Komisja uwag nie wniosla
Poz.10

Uc¡wala w sprawie stanowiska dotycz4cego przeniesienia siedziby

Regionalnej Dyrekcji Lasów Paistwowyclt z Radomia do Kielc.

Komisja uwag nie wniosla
Poz.I I

Uchwala w sprawie zaci4gn ipcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie

znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach grnirry.

Komisja uwag nie wniosla

Poz I2

l;chwala w sprawie wyrazen ta zgody na kontynuacjg w 2005 roku inwestycji

pn. ,,Budowa II etapu chodnika w ci4gu drogi krajowej nr 78 na odcinku

w km 199+232 do krn 199+695,05 str. lewa w rniejscowoSci Piaski".

Komisja uwag nie wniosla

Poz.13

Uchwala w sprawie: okreslenia zasad i trybu udzielania polnocy

w dozywia¡iu uczniów szkól podstawowyc| i girnnazjurn.

Komisja uwag nie wniosla



Poz.I4

Uchwala w sprawie nadania nazwy ,,Kacpra Niemirskiego" ulicy poloZonel

w obrpbie 05 lniasta Jpdrzejowa, oznaczonej w ewidencji gruntów jako

dzta\kanr 588.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.l5

Uchwala w sprawie pozbawienia drogi gminnej kategorii drogi publicznel.

Kornisja poprosila na posiedzenie Naczelnika Abralnowicza, aby wyjaénil

blizej, o które drogi chodzi.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.I6

Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoéó Grnir-ry JEdrzelów.

Komisja uwag nie wniosla

Przewodniczqcy oglosil przerw€ 13.00- 13.10

Po przerwie przybyl na posiedzenie Kornisji Burrnistrz L. Kapcia

PozIT

Ucftwala w sprawie nabycia nieruchomosci na wlasnoéó Grniny Jgdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.l8

Uclrwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargn

publiczne go nieruchorn oSci kornunalnej, zab udowanej, oznaczonej
w rejestrach ewidencji gruntów obr 04 rniasta Jgdrzejowa jako dzialka
n r  25711 .



Komisja uwag nie wniosla

PozI9

Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na wydzierzawienie nieruchomoéci

komttnalnej na okres dlu2szy ni2 trzy lata.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.20

Uchwala w sprawie ustalenia szczególowych zasad utrzytnania czystoÉci

i porz4dku na terenie grniny Jqdrzelów.

Kornisja zastanawiala sig jak zrnusió ludzi do przyl4czania sip do kanalizacji.

Stwierdzono, 2e nie jest tó rnozliwe. Bunnistrz wyjaSnll,2ejesli ktoS posiada

przydomow4 oczyszczalnip Scieków to nie musi siQ podl4czaÓ' Bunnistrz

zapowied zial, 2e bpdE to egzekwowaÓ.

Komisja wigcej uwag nie wniosla

Poz;21

Uchwala w sprawie uchwalenia,,Planu gospodarki odpadarni dla Gminy

Jpdrzejów"

Komisja uwag nie wniosla

Poz.22

Uchwala w sprawie ztnian w budZecie miasta i gminy na 2004 rok'

Komisja uwag nie wniosla

Poz23

Uclrwala w sprawie przyjgcia do rcalizacli Projektu e - Swiptokrzyskie -

elektroniczny UrzEd.

Po wyjaé¡ieniach Bunnistrza dotyczEcych funkcjonowania w przyszloSci tej

inwestvcii



Komisja uwag nie wniosla

Poz.24

Uchwatra w sprawie zaopiniowania projektu Rady Powiatu Jqdrzejowskiego

w sprawie ograniczenia udzielanych swiadczeí zdrowotrrych przez Zespól

Opieki Zdrowotnej w JPdrzeiowie.

Komisja uwag nie wniosla

Poa25

Uc¡wala o wspóldzialaniu z gminami Spdziszów, Wodzislaw i Slupia

Jpdrzejowska w sprawie realizacji wspólnych inwestycji Komunalnych

wspólfinansowanych z Funduszu,.Spójnoici"'

Btrrmistrz wyjaÉnil, 2e po pol4czeniu tych trzech grnin bpdzie mo2na

wyst4pió o dotacjp do Funduszu SpójnoSci (mozna uzyskaó nawet do l0 rnlrl

euro)

Komisja uwag nie wniosla
Ad.3

przewodr.iczqcy odczytal pisrno z Klaszloru Cystersów w sprar,vie trzyskania

przez nich dotacji. Kornisja przylEla wniosek pozvtyrvnie, przy 1

wstrzytnuj4cyrn sig od glosu.

Posiedzenie zakoúczylo sig o godz. 14.10

Prolokok¡wala:
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Komunalnei i Porzqclktt Pttbl icznego

Kazimierz Nlichalski


